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Slovo o…  

… „sestoupení z hory“ 

Pavel Maňásek 

Máme za sebou prázdniny, letní období. 

Dobu dovolených, kdy jsme mnozí mohli 

vydechnout, nabrat síly a na nějaký čas 

nemuseli řešit každodenní starosti. Ale také 
dobu duchovního vypětí, zápasu i požehnání na mnoha letních akcích 

pro děti, dorost, mládež, starší generaci i pro celou komunitu našeho 

města. Hodně jsme vydali i hodně přijali. Díky Bohu za to! 

Začátek září mi pak připadá trochu jako to „sestoupení z hory“ do 

každodenní rutiny. Školáci, studenti i jejich rodiče musí znova najet na 
školní režim, často v nových podmínkách, mnozí na nové škole. 

Požadavky v zaměstnání obvykle po letním období znovu narůstají. 

Učitelé ani rodiče nevědí, kde jim hlava stojí. Vedoucí služeb ve sboru 

hledají Boží vedení a snaží se zkonsolidovat své týmy. Rozjíždí se 

stavba nové budovy školy Cesta poté, kdy se čekalo na firmu pro 

zakládání staveb, a termíny jsou napjaté.  

Často se znovu vrátí starosti, které jsme možná během letního období 

upozadili. Obavy a nejistoty, od kterých jsme během slunných letních 

dnů mohli trochu poodstoupit. Možná jste to prožili sami – rozhlédnete 

se kolem sebe a na věci, které vás čekají, a padne na vás určitá úzkost. 

Rád bych tady připomenul Boží slovo z knihy proroka Izajáše, které 

jsem se před lety učil zpaměti a které mi často vytane v mysli 

v takových chvílích: 

„Neboj se, vždyť já jsem s tebou, nerozhlížej se úzkostlivě, já jsem tvůj 
Bůh. Dodám ti odvahu, pomocí ti budu, budu tě podpírat pravicí své 

spravedlnosti.“ Izajáš 41:10 

To je velmi silné a povzbuzující slovo přímo z Božích úst. Neboj se – 

protože nejsi sám, nejsi sama, já, tvůj Bůh, pro kterého není nic 

nemožného, jsem s tebou.  
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Nerozhlížej se úzkostlivě po všech těch hrozbách, kterých bude vždy 

hodně, ale pozvedni hlavu – já jsem tvůj Bůh. 

A Pán Bůh připojuje několik slibů – já sám ti dodám odvahu, budu ti 

pomáhat a nenechám tě padnout, budu tě podpírat svou pravicí. Boží 
pravice je v Bibli, ve Starém Zákoně, často spojována s Boží mocí, 

která je silnější než všichni nepřátelé. Pán Bůh slibuje, že nebude stát 

někde stranou a pozorovat, jak se v tom plácáme. Pán Bůh je věrný. 

On své sliby plní. 

Jirka Musil v posledních Novinkách psal mimo jiné o potřebě odvahy. 
Ale kde ji vzít? Boží slib z proroka Izajáše nám ukazuje, že nemusíme 

tu odvahu nějak „vygenerovat“ ze sebe sama. Pán Bůh slibuje, že nám 

ji dodá.  

Na nás ale záleží, jestli náš zrak bude úzkostlivě zaměřený jen na ty 

všechny hrozby, anebo jestli jej obrátíme k Pánu Bohu a spolehneme 

na jeho spolehlivou a svrchovanou podporu. 
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Zprávičky… Co je za námi 
 

Stavba začala destrukcí 

Mládežníci vytrhali dlažbu vedle 

Elimu 

Poslední školní den začalo setkání 

mládeže trochu netradičně – společným 
trháním zámkové dlažby na parkovišti 

vedle Elimu, které se tímto stalo 

stavbou. Ku práci tu přiložily ruku 

desítky mládežníků z Elimu, kteří se 

nezalekli ani horka, ani rychlé dešťové 
přeháňky. Rozebrali dlažbu a vytrhané 

kostky uložili na palety k dalšímu 

použití. Odměnou za určitý počet 

uložených kostek bylo nejprve pití, pak 

ovoce, a dokonce i různé nanuky, takže 

motivace byla opravdu silná     . Po asi 

dvouhodinové dřině pokračovala mládež 

pěknou večerní 

„grilovačkou“ 

vedle budovy 

Elimu. To byla 

šťavnatá a také 

velice dobrá 

odměna za tuto 
těžkou práci. 

Náš pozemek 

se tímto dílem 

úplně připravil 

na započetí 

stavby. 
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Tábor Baterka – mladší děti       Ráchel Hojková 

První týden prázdnin jsme prožili krásný čas s dětmi na táboře. Dětí 

bylo celkem 31, od předškoláků až po děti, které půjdou na druhý 
stupeň ZŠ. Kromě věkového rozdílu se 

děti lišily i v tom, odkud se na náš tábor 

dostaly. Některé potkáváme každý 

týden v neděli v Elimu, na besídkách 

nebo Awaně, některé jsou žáky ZŠ 
Cesta a část z nich přišla z úplně jiných 

kontextů a rodin.  

Tématem letošního tábora byla 

BATERKA. Někteří si možná říkáte, 

jak zvláštní název pro tábor to je. Ale 
všechno to souviselo s knihou Baterka, 

podle které jsme udělali večerní 

programy, scénky, hry a další aktivity. 

Společně jsme se dívali na svět Božíma 

očima a učili jsme se, že Pán Bůh vidí spoustu věcí úplně jiným, 

nádherným způsobem. 

Celý týden se o nás staraly skvělé kuchařinky Lucka Hesounová a Alča 

Pospíšilová a opravdu jsme si užívali každé sousto. Všechno skvěle 
zvládli i naši báječní vedoucí, kteří s dětmi trpělivě strávili mnoho 

času. U skupinek byli: Jeni Heczková, Vítek Pospíchal, Adam Černý, 

Áďa Bajerová, Jirka Pospíchal, Lucka Nevřelová, Domča Prokopová 
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a Martin Bauer. V polovině tábora nám přijelo obrovské překvapení v 

podobě Míši Váňové, která se vrátila po roce v USA přímo za námi na 

tábor a podpořila tím náš tým.  

Já jsem se o děti starala jako zdravotník, ale naštěstí, kromě několika 
klíšťat a podobných drobností, mě, díky Bohu, nebylo tolik potřeba. 

Celý tábor zastřešoval Filip, který vedl skvěle nejen děti, ale hlavně 

nás vedoucí. 

Mládež – Multicamp   Martin Maňásek 

 
Od neděle do soboty v červenci se konal Multicamp, pobyt zaměřený 

na mladé lidi ve věku od 14 do 20 let. Každé dopoledne jsme byli 

rozdělení do 3 tracků, které byly zaměřené na Fusion (zpěv, hudební 

nástroje, tanec a malba), sporty a angličtinu. Angličtinu vedli rodilí 

mluvčí z Tennessee. Později se na Multicamp připojilo několik 
Američanů z Colorada. Odpoledne nás čekaly společné programy v 

diskusních skupinkách, takže jsme se mohli navzájem lépe poznávat. 

Po večeři začínaly večerní programy, ve kterých jsme měli camp dance 

(kempový tanec), chvály, rozhovor s někým z vedoucích a pak měl 

vždycky někdo z vedoucích křesťansky orientované zamyšlení. 
Tématem Multicampu byl Originál, což jsme si ukazovali na příkladu 

Instagramu, kde je snadné být falešní. Předposlední večer Multicampu 

nás čekal Labyrint, série zastávek, u kterých jsme mohli přemýšlet o 

tom, co jsme ten týden probírali na večerních programech, a o našem 

osobním vztahu s Bohem. 



8 

Poslední večer proběhla Talent show, na které jsme předvedli naše 

úžasné výkony, které jsme si během pobytu připravili. Jednalo se často 

o vtipné scénky, ale vystupovaly např. i dívky z tanečního workshopu. 

Vyvrcholením Multicampu byla nedělní bohoslužba 21. 7. 2024, kde 
jsme se mohli sejít a kde vystupovali mládežníci z Fusion s tím, co si 

na Multicampu nacvičili. 

   
Některé z příspěvků na sociálních sítích, kde účastníci 
hodnotili náš Multicamp: 

„Multicamp byl jedním slovem úžasný! Na Music tracku jsme 
měli skvělý písničky a byla tam super energie!“ 

„Camp byl fakt super. Nejvíc ze všech her se mi líbily vodní hry 
a jinak se mi fakt nejvíc z celého campu líbila diskuzní skupinka 
a celkově to večerní povídání.“ 

„Největší hightlight byl za mě tenhle rok Labyrint, protože se 
skrze něj cítím ještě blíže Bohu než dřív.“ 

„Letošní Multicamp byl úplná bomba! Naučil jsem se trochu hrát 
na bicí, i když jsem na ně hrál poprvé. Užil jsem si všechny 
aktivity, které byly velká zábava. I diskuzní skupinky, kde se 
probírala zajímavá témata.“ 

„Těm, kdo jsou slabí, stal jsem se slabým, abych získal slabé. 

Všem jsem se stal vším, abych získal aspoň některé. Všecko to 

dělám pro evangelium, abych na něm měl podíl.“ 

1. Korintským 9:22–23 
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Vítejte v Českém Krumlově! 

Výjezdní staršovstvo 

Je obvyklé, že se o prázdninách staršovstvo neschází, ale to naše se 

scházelo, i když ne tak často jako v době mimo prázdniny a dovolené. 

A koncem července dokonce vyrazilo na své výjezdní jednání do 

Elimu v Českém Krumlově! Někteří bratři se s krumlovským Elimem 

seznámili poprvé. Součástí setkání byla i prohlídka šatníku 
následovaná modlitbami a žehnáním této službě chudým, která kromě 

evangelizace zahrnuje i praktickou pomoc.  

 

„Starejte se jako pastýři o Boží stádce u vás, ne z donucení, ale 

dobrovolně, jak to Bůh žádá, ne z nízké zištnosti, ale s horlivou 

ochotou, ne jako páni nad těmi, kdo jsou vám svěřeni,  

ale buďte jim příkladem.“ 

1. Petrova 5:2–3 
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Elimfest – rodinný křesťanský festival v Písku 

Od začátku bylo jasné, že je to velká výzva pro celý náš sbor. 

Několikadenní 
festival na několika 

místech? Pro širokou 

veřejnost? Zároveň 

jsme to vnímali jako 

jedinečnou příležitost 
oslovit v několika 

dnech větší množství 

lidí z Písku a okolí. 

Do poctivé přípravy a 

průběhu se zapojily 
desítky lidí a zdá se, 

že se všechno povedlo, jak mělo. Součástí programu byly besedy, 

prohlídka židovské synagogy, květinový workshop, divadlo Víti 

Marčíka, bublinová 

show pro děti, 
koncert bratra Billa 

Meyera, soutěže a 

dílničky pro děti a 

další program. 

Ohlasy na akci byly 

moc pěkné, nejen od 

věřících, ale i od 

veřejnosti.  

Díky všem vám, kdo 
jste se jakýmkoli 

způsobem zapojili, 

přiložili ruku k dílu, 

modlili jste se, 

pomáhali, povzbuzovali a věřili. A především díky Bohu, že se 

k našemu úsilí přiznal. 
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ElimFest ve Strakonicích 

Bylo požehnáním, že se 

písecký Elimfest „přelil“ i 
do Strakonic. Měli jsme 

příležitost široké veřejnosti 

nabídnout Divadlo Víti 

Marčíka, koncert Billa 

Meyera a k tomu několik 
doprovodných programů. 

Od lidí, kteří se akce 

zúčastnili, jsme dostali 

pěknou zpětnou vazbu, a tak 

námaha, kterou jsme do toho vložili, stála za to! 

 

Ohlasy na facebookových stránkách Ostrova, kde se akce konala:  

„V sobotu jsme si poprvé naostro vyzkoušeli otevření prostoru 
OSTROVA 1415 pro akci pořádanou jiným subjektem... ELIMFEST 

byl moc fajn, kvalitní divadlo, dobrá muzika, tvoření, příjemná 

atmosféra. Baví nás komunitní, milé akce, kde se lidi potkávají, nikam 

nespěchají, a přesně takové to bylo.   
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Díky pořadatelům z ELIMu (Jiří Valeš, Jozef Štefančík, CB Elim 

Písek, Strakonice a Český Krumlov) za tenhle nápad a díky všem 

návštěvníkům za úsměvy a milá slova! Prostory, kde akce probíhala, 

opravujeme vlastními silami jako parta dobrovolníků, a proto každá 

vaše návštěva je pro nás odměnou za tuhle pár let trvající bláznivinu... 

Ale o tom zase v nějakém příštím příspěvku. Fotografie Ola Velner. 

Díky.“ 

   

OPEN IT 5.–10.8., Hrádek  Vendy Řeřichová  

Začátkem srpna odjela 
skupinka několika 

našich mládežníků do 

Hrádku u Českého 

Těšína. Konala se zde 

letní biblická škola 

OPEN IT!, pořádaná 

spoluprací pražského  

Evangelikálního 

teologického semináře 

a Odboru mládeže CB. 
Téma tohoto letošního 

ročníku bylo: „Boží lid ve světě – patříme sem!“ Touhou pořadatelů 
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pro tuto akci bylo, aby se čtení Bible stalo přirozenou součástí životů 

mladých lidí. Svoji touhu vyjádřili jako cíl akce: „Bibli číst rád a mít 

ji za přirozenou součást svého duchovního života.“ Mezi probírané 

knihy patřil Kazatel, Jan, Genesis, Skutky a Zjevení. Probírali jsme je 

do hloubky pod vedením zkušených a zapálených učitelů ze semináře.  

Během dopoledních programů probíhala výuka zaměřená na určité 

biblické knihy a texty, kterou měli na starost vyučující z ETS. Po obědě 

si účastníci mohli vybrat workshopy jako např. pastorace, Starý zákon, 

Nový zákon nebo vedení. Během večerních programů jsme mohli 

slyšet svědectví Davida Nováka nebo manželů Walachových.  

Odpoledne nechyběly ani sporty nebo výlet na Velký Stožek. 

Celý pobyt byl velmi intenzivní, jak v poznávání Božího slova a 

čerpání inspirací do našich služeb, tak i v seznamování se s dalšími 

mladými služebníky z různých církevních sborů z celé republiky. 
Pro mě osobně byly velmi významné večerní diskuzní skupiny, kde 

jsme se mohli sdílet a povzbuzovat se. 

Dorostový tábor 

Letos se tábor konal na 

oblíbené táborové základně 

ve Strunkovicích. Letošní 

téma tábora bylo „Záhada 

z Pekařské ulice.“ Hlavním 
vedoucím byl Dan Hojka. I 

přes různé komplikace si děti 

i vedoucí tábor užili. 

Modlíme se za to, aby zaseté 

Boží slovo a vybudované 

vztahy přinesly pro životy dětí dobré ovoce.  

„Zasvěť už chlapce do jeho cesty, neodchýlí se od ní,  

ani když zestárne.“  

Přísloví 22:6   
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Sešlost v Novohradských horách 

Pobyt pro starší dospělé  Dáša Maňásková 

Na konci srpna se sešlo několik výjimečných okolností (výborné 

počasí, výborní a milí lidé, 

výborné ubytování, výborné místo 

a výborné jídlo) k tomu, aby 

vznikl krásný pobyt pro starší 
generaci v Novohradských 

horách. Každý den po bohaté 

snídani a rozcvičce jsme vyjížděli 

auty nebo šli pěšky do okolí na 

poznávací výpravy. Kdo právě 
nikam nechtěl, zůstal ve 

svém apartmánu s knížkou nebo 

šel jen do lesa na procházku a na 

ořechy. K večeru nám na chalupu 

vozili výborné teplé večeře 
z olešnické hospody a pak jsme se 

zamysleli i nasmáli při společném 

duchovním a zábavném programu. 

Viděli jsme několik cestopisných 
přednášek (Mexiko, Japonsko, 

Turecko), přednášku o jihočeských lidových krojích, oprášili paměť 

při vědomostní soutěži „Ať žije Česko!“ a užili si zábavnou tombolu. 

Penzion je bývalá hospůdka, kde jsme měli kromě pěkných, čistých a 

vybavených apartmánů k dispozici i příjemnou jídelnu, kuchyni, velký 

sál, stolní tenis, fotbálek, bazén 

v uzavřeném dvorku, krytou 

terasu a zahrádku s posezením.   

Bylo nám spolu dobře a rozhodli 

jsme se zamluvit si hned chatu i 
na příští léto, kdy by se měl pobyt 

pro starší generaci konat první 

týden v srpnu. Srdečně zveme.  
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Multižánrový festival UNITED Martin Maňásek 

Vsetín, srpen 2024 

 
Předposlední víkend v srpnu se konal na Vsetíně multižánrový festival 

UNITED. Ten každý rok přiláká na Vsetín tisíce věřících i nevěřících 

lidí. Letošní téma znělo: „Sám sebou“. Na festivalu se pravidelně 

objevují i světově známí umělci, letos to byl třeba Faith Child (dítě 

víry). Všechny přednášky, workshopy i programy na hlavním pódiu 

byly úžasné. Zároveň bylo od přítomných lidí cítit přijetí. 

Ke klasickým součástem UNITEDu patří late night shows (večerní 

vtipná vystoupení, při kterých se člověk „trhá smíchy“) nebo UNITED 

Dance (taneční skupina, která vystupuje na každém UNITEDu a chválí 

Boha tancem), ve které vystupuje i Elimačka Klárka Černá (viz dále).  

UNITED je výjimečná příležitost, jak spojit umění s vírou, prožít čas  

s tisíci dalšími 

věřícími lidmi 

všeho věku, spojit 

se napříč různými 
denominacemi a 

spolu pozvednout 

své hlasy k Bohu.  

Také z Elimu se 

letos do Vsetína 

vypravila skupina 

lidí, aby tu prožili  

společný čas.  
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UNITED – pohled z pódia         Klárka Černá 

Z taneční skupiny UNITED DANCE 

Festival UNITED byl pro mě jako vždy velkým požehnáním. Díky 

možnosti být již druhým rokem součástí taneční skupiny UNITED 

DANCE, vytvořené právě pro účely festivalu UNITED, mám vhled i 

do „zákulisí“ festivalu. Jako každý rok i letos jsem pozorovala 

obrovskou oddanost a zapálení v službě Pánu Bohu u všech 
dobrovolníků, organizátorů, technického týmu, účinkujících... každý v 

tom svém, v čem je obdarovaný. Jsem vděčná za Boží ochranu po celé 

přípravné taneční soustředění i v čase festivalu. Duch svatý byl 

přítomný a dotýkal se lidí. Naše nevěřící, ale aktivně Boha hledající 

choreografka po našem posledním vystoupení pronesla: „Skupinu jako 
jste vy jsem ještě nikdy nezažila. To jiné, co tu mezi vámi je, je snad 

opravdu ta Boží přítomnost. Příští rok si vyhradím tyto dny právě na 

festival UNITED.“ Myslím, že víc slov netřeba. Chvála Pánu! 
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Ze služby… 

Setkání služebníků pro mladou generaci 

Veselka 2024     Klára Heczková 

 

29.–31. 8. se konala pracovní víkendová „výjezdovka“ služebníků pro 

mladou generaci na Veselce. Sešly se tu služební týmy dorostu, 

mládeže a Fusionu. Společný čas byl věnován hodnocení minulého 

služebního roku, přemýšlení, modlitbám a přípravě v týmech na další 

školní rok. Duchovní vyučování pro nás měli Ondra Svatoš, Jirka 
Musil a Dan Blažek. Samozřejmě jsme se snažili i odpočívat a 

posilovat vzájemné vztahy. 

Křty a sborový 
oběd 1. 9. 2024 

 „Naděje křtu není nadějí jen 

pro tento život, ale 

především pro život věčný.“ 

Tato slova zazněla v kázání 
Jirky Musila při křestní 

bohoslužbě 1. 9., kdy se ke 
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své víře veřejně přiznali Míša Jungwirthová, Kája Slancová (dříve 

Poláková, nově přijala maminčino příjmení) a Matyáš Váňa. Při 

shromáždění jsme také požehnali školním dětem, studentům a 

učitelům do jejich dalšího školního roku. Po křtech u řeky bylo 

bezvadným pokračováním dne společné grilování a oběd, o který se 

postarali především manželé Tembyovi a spousta jejich dalších 

pomocníků. Děkujeme!   
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Hurá!!! Máme nové koberce!     Klára Heczková 

Naše dlouhá cesta 

za novými koberci 
je u konce. Během 

prázdnin se do haly 

píseckého Elimu 

přijeli podívat naši 

sponzoři, majitelé 
„kobercové“ firmy 

z Drážďan, manželé 

Schmidtovi, aby vše 

naměřili a doporučili vhodné řešení. Jsou to křesťané, přátelé 

Valešových. Vybrali typ koberce a navrhli i vhodný vozík pro jejich 
přemisťování. Koberce dali našemu sboru zdarma. David Pospíchal 

zapůjčil dodávku, manželé Kopalovi je z Drážďan přivezli a několik 

dalších bratří pak pomohlo s naměřením, zkrácením a pokládkou. 

Protože jsme koberce dostali darem, mohou se ušetřené peníze použít 

na jinou potřebnou věc, o které zatím staršovstvo rozvažuje. 

Elim pomáhal při Běhu mezi mosty     Eva Černá 

V neděli 8. 9. se konal 

už tradiční Běh mezi 

mosty, charitativní 

akce hospice Athelas, 

na kterém se letos 

Elim spolupodílel. 

Elimáci se zapojili 

jako dobrovolníci na 

trati, zajistili výtvarné 

dílny, hry a soutěže, 

malování nejen na 

obličej v prostoru 

Dvora U Slona. Byla to další možnost, jak přiložit ruku k dobré věci, pobýt 

mezi lidmi s možností pozvání do Elimu, popovídat, případně i hodit nějakou 

tu korunu do kasičky Athelasu. Všem děkujeme! 
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Dorost Elim             Barča Vyhlídková 

Milá sborová rodino,  

chtěli bychom bych každého z Vás moc poprosit o modlitby za dorost. 

Momentálně se utváří nový 

tým, který dorost povede, a 

my bychom si přáli, abyste v 

modlitbách stáli společně s 

námi. Prosím, modlete se za 
složení nového týmu, aby si 

tam Pán povolal ty, které tam 

teď chce, modlete se za 

vztahy mezi našimi novými 

vedoucími, za všechny ty 
dorosťáky, aby se na dorostu 

cítili dobře a mohli Pána 

Boha skrze nás poznávat, a 

především se modlete za 

Boží vedení a blízkost. A 
pokud Vám dorost bude ležet 

na srdci, budeme vděční, 

když nás budete svými 

modlitbami nebo povzbuzeními provázet po celý rok.  

Děkujeme moc za všechny Vaše modlitby, které nahoru vyšlete! Jsme 

za náš sbor moc vděční a těšíme se, co pro nás má náš nebeský Otec 

připravené!   

 

Pravidelná setkání dorostu se budou konat 

každou neděli v 17–19 hodin v Elimpii. 

První setkání je 29. 9. 2024. 

Srdečně zveme všechny holky a kluky od 12 let. 
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Jak se máme ve Strakonicích  

zpovídáme Jirku Valeše 

Jaké bylo léto u vás ve Strakonicích? Scházeli jste se? 

Ano, scházeli. Každý měsíc jsme měli jedno pravidelné shromáždění, 

jedno z nich bylo v pronajatých prostorách na hradě a to druhé u nás 

doma, tedy u Valešů     . Kromě toho jsme měli další akce, například 
setkání pro ženy, společnou výpravu na zmrzlinu a na koupání a 

několik osobních návštěv. Také se několikrát sešel náš služební tým. 

To zní dobře. Kolik lidí vám na akce přichází? 

Je to různé, ale například na shromáždění přichází 15–20 dospělých a 

k tomu třeba 15 dětí. 

Tak to už je pěkná skupina. Vypadá to na mladé rodiny, je to tak? 

Ano, jsou to mladé rodiny s dětmi, ale i páry bez dětí a další věkové 

skupiny, asi do 65 let. Momentálně nemáme žádné teenagery, ale 

mládežníky až nad 20 let. 

Asi největší akcí byl strakonický Elimfest. Jaký z toho máš pocit? 

Pocit mám dobrý. Byla to velká výzva, ale díky pomoci a zapojení 

mnoha lidí i z Elimu Písek jsme to zvládli. Byla to dobrá příležitost 
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pozvat naše kamarády, dále přišli lidé, se kterými už máme kontakt, a 

také asi 20 dalších, úplně nových lidí. Potěšilo mě, že jeden nově 

kontaktovaný člověk pak přišel i do shromáždění. Je jasné, že hodně 

lidí bylo v tom termínu na dovolených. Rozhodně bylo ale osloveno 

více lidí, než kolik by jich jelo na případný Elim Camp. Z toho máme 

velkou radost. 

Jaký program jste v rámci Elimfestu ve Strakonicích představili? 

Bylo to docela pestré, od Divadla Víti Marčíka přes večerní koncert až 

po zábavný program pro děti, který připravili Ríša s Martinem, různé 
dílničky a také květinové tvoření s Janou Šenfeld. Všechno se 

odehrávalo v zajímavých prostorách sdružení Ostrov 1415 (čti 14,15). 

Pro ně to byla první akce s jiným pořadatelem a spolupráce byla 

příjemná. 

Co vám v poslední době udělalo největší radost? 

Asi to, že nedávno uvěřil jeden mladý muž a vyšel na svoji cestu víry.  
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Škola Cesta zahájila nový školní rok 

 

Naše církevní škola Cesta vstoupila do dalšího školního roku 
slavnostním zahájením za účasti dětí, učitelů, rodičů i hostů. Tento rok 

přinese nepohodlí a starosti v podobě stavby nové přístavby, ale také 

spoustu radosti v příležitostech být spolu a objevovat nové věci o sobě 

i o světě kolem nás. Ve škole je letos 144 žáků, asi polovina z nich je 

z věřících rodin a z toho 30 dětí je přímo ze sboru Elim. Přejeme všem 

klidný školní rok pod Božím požehnáním. 
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Pravidelné modlitby za církev, město i čistotu srdcí  

Markéta Pecková a Zlatka Striebliková 

Pondělní skupinka 

vznikla na základě 

touhy se modlit za náš 

sbor, církev, město 

Písek... za probuzení 

srdcí lidí, aby v nás 
Duch svatý jednal. 

Náš pastor Jirka byl 

nadšený a podpořil 

nás. Na skupince se 

scházíme v pondělí.    
Chválíme Pána Boha, 

modlíme se za různé 

potřeby a očekáváme při tom na vedení Ducha svatého. Občas přijde 

někdo nový s aktuálními modlitebními potřebami, a to napříč církvemi 

v Písku. Někteří z nás vnímají i důležitost postu, takže se v rámci 
pondělních modliteb také postí. Nejsme zavření jen v budovách, ale 

přes léto se nám několikrát podařilo i vyjít ven, chválit Boha a modlit 

se pod širým nebem. Díky tomu jsme mohli s několika lidmi mluvit o 

Ježíši Kristu. Radujeme se z přítomnosti Ducha svatého a z Jeho 
jednání při našich setkáních. Věříme, že Bůh má pro nás a naše město 

připravené dobré věci, 

a všichni toužíme po 

tom, abychom do nich 

jako Boží lid mohli 

vstoupit. Zatím nás 

není mnoho, a tak se 

scházíme po domech, 

ale tato skupinka je 

otevřená, takže pokud 
máte touhu se modlit 

s námi, přidejte se.   
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Ankety o životě a službě  

Jak jsme prožili Elimfest?  

Jiří Musil: Jako jeden z hlavních organizátorů jsem se zúčastnil 

prakticky všech programů od dopoledních angličtin přes odpolední 
akce až po samotný závěr ve Strakonicích. Musím říct, že jsem byl z 

průběhu akce nadšený. Několik měsíců před samotným začátkem to 

pro mě byl poměrně stres. Vnímal jsem, že spousta lidí nechápe, co to 

vlastně tvoříme a proč není klasický kemp. Sám jsem měl obavu, aby 

na jednotlivé programy někdo přišel. Do poslední chvíle to taky 
vypadalo, že se nepřihlásí mnoho dospělých lidí na dopolední lekce 

angličtiny. Nakonec nás ovšem bylo dost.  

Obzvlášť velkou radost jsem měl z párty s tématikou divokého západu 

a z pátečního festivalového programu. Více než polovinu lidí, co přišli, 

jsem vůbec neznal. Jsem moc rád, že lidé z Elimu skutečně zvali své 

přátele a sousedy.  

Největší povzbuzení jsem zažil ve Strakonicích, kde se program 

odehrával v nádherných prostorách právě se rekonstruujícího 

komunitního centra Na 

Ostrově 1415. Potkal jsem 
tam několik známých ze 

svých školních let včetně 

spolužačky z gymnázia. 

Měli jsme skvělý rozhovor. 
Byla moc zvědavá, co jsme 

jako Elim zač a o čem je 

má práce kazatele a vůbec 

byla nadšená z programu. 

Pro takovéto nové vazby 

jsme Elimfest připravovali.  

Celkově Pán Bůh přikrýval veškeré nedomyšlenosti a nepřipravenosti 

akce do té míry, že můžu říct, že to byla jedna z nejplynulejších akcí, 

které jsem zažil.  
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Také jsem moc vděčný za velký americký tým, který se do velké míry 

postaral o dopoledne pro dospělé a po celý týden byl ochotný pomoci, 

s čím bylo potřeba. 

Klára Svatošová: Byla jsem součástí organizačního týmu, a tak jsem 
se účastnila všeho, co mi děti dovolily. Kromě seminářů jsem byla na 

všem. Prožívala jsem radost, že se Bůh přiznával k našim plánům a 

představám nebo možná jen přáním. Měla jsem velkou radost, když 

jsem na programech viděla různé svoje známé, kteří do našeho sboru, 

nebo vůbec do církve, normálně nechodí. Například svoje spolužačky 
z gymplu, které jsem mohla provést po naší sborové budově a říkat jim, 

co se kde normálně děje. 
 

Jana Šenfeld: Na Elimfestu mě asi nejvíce oslovilo svědectví o životě 

Nicolase Wintona. Dívali jsme se pak doma na film o jeho příběhu a 
velice se mě dotklo, jak bylo jeho srdce pohnuto strádáním druhých 

lidí i jak věděl, že musí reagovat. Zvládl s pomocí druhých lidí vykonat 

něco, co se ze začátku zdálo úplně nemožné. Je to pro mě obrovské 

povzbuzení, abychom se nezalekli věcí, které se nám zdají neřešitelné 

a ze začátku třeba i nemožné. Je pro mě povzbuzení i to, že když máme 
kolem sebe přátele, o které se můžeme opřít a kteří se můžou opřít o 

nás, tak lze vykonat cokoliv. Protože Bůh nám nedal ducha bázlivosti, 

ale ducha síly, lásky a rozvahy. A s Jeho pomocí mohou být zachráněny 

lidské životy nejen pro současnost, ale především pro věčnost.  

Věřím, že k záchraně lidských životů tento 

Elimfest přispěl a nastartoval ji. A tak jako 

Nicolas Winton našel pro české židovské 

děti nové rodiny v Anglii a ve Skotsku, aby 

se o ně postaraly a zabezpečily jejich nový 
život, tak i k nám do sboru Elim teď možná 

přijdou nová duchovní miminka. Moc si 

přeji, abychom jim v Elimu byli novou 

rodinou, která se o ně postará a zajistí 

zdravou výživu pro jejich růst. Věřím, že 
tento speciální týden přispěl k tomu, že 

můžeme být společenstvím, které žije v 
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Boží blízkosti, a které se nebojí vstoupit do nejistoty a nepohodlí, aby 

bylo zachráněno mnoho lidských životů kolem nás.  

A jsem velice vděčná za americký tým, který nám přijel s Elimfestem 

pomáhat. Když si uvědomím, jaké kapacity to jsou, jak významní lidé 
v americké společnosti to jsou, tak mě dojímá představa, že svoji 

dovolenou věnují na to, aby odjeli do České republiky a byli tady s 

námi... Je to tak krásný obraz toho, co pro nás udělal Pán Ježíš, když 

opustil svoji slávu a přišel k nám na zem... 

Tak ještě jednou moc děkuji všem, 
kteří se na celém Elimfestu podíleli. 

Za mě to byl moc hezký a důležitý 

čas   . 

Gabriela Musilová: Na Elimfestu 

jsem organizovala dopolední hlídání 
dětí školkového věku. Měli jsme 

denně něco málo pod 20 dětí a 5 

dospělých a jsem moc vděčná, jak se 

většina dětí krásně aklimatizovala, starší pomáhali mladším, zvykali si 

postupně na sebe a všichni jsme dali dohromady partu, které spolu bylo 
dobře, a plynule celým týdnem proplula. Během odpolední jsem se pak 

fascinovaně seznamovala s rodinami, které pozval někdo, koho zase 

pozval někdo jiný ze sboru, a jsem Bohu vděčná, že se sami ani 

nedopočítáme, kolik lidí Elimfest navštívilo a poznalo skrze něj 

křesťany a náš sbor. 

Zlata Striebliková: Účastnila jsem se dopoledního vyučování s 

Carsonem a téměř všech odpoledních programů. Zažila jsem hutné 

vyučování, které bylo k užitku a taky povzbuzení, hlavně ze svědectví 

ostatních účastníků a US týmu. Hodně se mě dotklo prožívání 
amerického týmu. Hodně plánují a tento rok to moc nešlo. Museli 

důvěřovat Pánu a věřím, že byli dotčeni Jeho vedením. Jsem moc 

vděčná, že jsem mohla být součástí. Chtěla bych moc poděkovat Gábi, 

Deni, Babče a dalším úžasným pomocnicím, které pečovaly o naše 

ratolesti po dobu vyučování. Kéž by se Pán Ježíš dal poznat i dalším 
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Písečákům, aby se Boží království šířilo dál a bylo zachráněno co 

nejvíce lidí.    

Michael Krchňák: Byl jsem na Wild West párty, v pátek na Víťovi 

Marčíkovi a bublinách a v sobotu na celém strakonickém programu. 
Byli jsme naprosto nadšení (včetně našich holčiček) z Lynette a Alana, 

které jsme měli tu čest u nás ubytovat. Bůh to tak geniálně naplánoval, 

že jsme mohli během týdne prohloubit propojení (connection – což 

bylo mimochodem téma Elimfestu) jejich a naší rodiny. Ukázalo se 

totiž, že můj tatínek se znal s tatínkem Lynette, a dokonce byl před 10 
lety s velkou částí naší rodiny na návštěvě u jejího bratra doma. To 

nevymyslíš!       

Darina Havlínová: Na Elimfestu jsem se zúčastnila ranních a několika 

odpoledních programů. Největším povzbuzením pro mě bylo vidět, 

kolik mých přátel a známých, co do církve nechodí, přišlo na odpolední 
programy. Někteří přišli i opakovaně. Velmi silnou zkušeností byla 

jedna společná modlitba s kamarádkou, která k Pánu Bohu přišla 

poprvé, a také to, že Boží síla se opravdu zjeví v naší slabosti. Celý 

kemp jsem byla na antibiotikách, a navzdory tomu, že před kempem 

nebylo mnoho věcí připraveno, Pán Bůh to přikryl a postaral se.  

Babča: Byla jsem tam jako babča na hlídání dětí (3–5 let). Byl to pro 

mě největší zážitek – vidět usměvavé děti mě těšilo nejvíce. Přiznám 

se, že byl potom člověk unaven, ale vidět šťastné děti je pro mě to 

největší štěstí.  
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Iva Fulierová: Účastnila jsem se programu Carsona M. Prožila jsem, 

jak je důležité správně řešit svá vlastní traumata a zranění, jak moc to 

ovlivňuje nejen samotného člověka, ale i všechny vztahy kolem něj. A 

že bych si přála, aby takovými semináři prošlo mnohem víc lidí. 

Michaela Jungwirthová: Jsem ráda, že jsem se mohla pobavit s lidmi, 

které jsem tolik neznala, a že jsem byla s dětmi     

Jozef Štefančík: Zúčastnil jsem se většiny programů při jejich 

realizaci i v jejich přípravné fázi. Zažil jsem především radost z toho, 

že se do celého projektu postupně zapojilo tolik lidí ze sboru a služba 
nás propojila. Prožíval jsem vděčnost za čas a víru mnoha lidí – za to, 

že společně tvoříme pro Ježíše něco nového, k jeho oslavě a užitku 

měst Písku i Strakonic, co bychom jako jednotlivci nebo skupinka 

nikdy nevytvořili. Ve fázi realizace to bylo poměrně radostné, ale ta 

přípravná fáze... to byly ty pravé (před)porodní bolesti! „Když žena 
rodí, zakouší úzkost, protože přišla její chvilka. Poté, co porodí 

děťátko, ale na trápení zapomene pro radost, že se na svět narodil 

člověk.“ (Jan 16:21) 

Pro můj osobní život mě nejvíc oslovil obsah ranní skupiny Bezpeční 

lidé od Carsona Milese. Viděl jsem, že zdravé vztahy nejsou jen tak, 
ale člověk musí v jistých chvílích udělat to své nejlepší a doufat, že ten 

druhý to udělá také. A jestli neudělá, tak z toho vyvodit správné závěry. 

V tom všem potřebuji růst. Koho by to zajímalo více, tomu mohu 

doporučit knihu v češtině. 
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„Co nejlepšího ti přineslo letošní léto?“ 

Klára Svatošová: Léto je moje nejoblíbenější roční období, a to z 

různých důvodů. Miluji koupání, horko, sluníčko, moře… a mohla 
bych pokračovat     . Ale také jsem velký nadšenec pro campy. V roce 

2002 jsem skrze English Camp uvěřila. I letos patří MultiCamp mezi 

TOP zážitky letošního léta. Měla jsem velkou radost z toho, jak to tam 

fungovalo. Jak mladí vedoucí vstoupili do různých zodpovědností. Jak 

ti, kdo už znají Krista, byli svědectvím těm, kdo Ježíše ještě neznají. 

Jana Kabelová: Celé letošní léto pro mě bylo krásné, strávené s mým 

šestiletým vnukem. Nejkrásnějším zážitkem byl cyklovýlet po 

Šumavě, kde jsem se mohla potěšit krásou přírody a dokonalostí 

Božího stvoření. 

Šárka Kuřátková: Celé léto jsme s rodinou měli naplněné zážitky. 
Plnili jsme si asi 55 společných cílů. Takže opravdu musím říct, že to 

nejlepší byl čas strávený společně s rodinou. A také perfektní ElimFest, 

kde se mohli připojit i kamarádi a manžel. Tohle léto bylo skvělé a 

hrozně mě mrzí, že už je za námi.  

Martina Bajerová: Naše největší radost 

letošního léta byla svatba syna Matěje s 

jeho snoubenkou Adélkou. Svatba byla 

velmi radostná a požehnaná. 

Jindřiška Kukrálová: Letošní léto mi 
přineslo poznání, že není vždy důležité 

vyhrát a prosadit se, ale nechat do situace 

promluvit Pána Boha a dát na Něj. On má 

dobré plány, a přitom není vtíravý. Je to 

úleva. 

Naďa Pospíšilová: Léto mi přineslo 

hlavně krásné slunečné počasí, při kterém nejlépe relaxuji. Koupání, 

slunění, fajn přátelé. Nejlepší byl pobyt v Mezilesí s fajn lidmi.  

Lenka Navrátilová: Nejlepší bylo, jak Anetka s Pepou připravili 

opožděnou svatební party pro celou rodinu a přátele na Slapech. Bylo 
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krásně, bylo to na krásném místě, viděla jsem se s lidmi, se kterými se 

moc nepotkáváme. Měli jsme z toho trochu obavy, ale bylo to 

perfektní. 

Matěj Bajer: To nejlepší, co mi přineslo léto, je manželka     . Jinak 
letos od začátku léta bojuji s utrženými šlachami na ruce, teď jsem ještě 

navíc na antibiotikách, takže moje letošní léto nebylo moc produktivní. 

Jana Šenfeld: Letošní léto mi přineslo plno drobných radostí. Tichá, 

relativně chladná rána na terase u Božího slova s kocourem na klíně, 

levandule od Elimu, které se v naší zahradě ujaly, a vesele rostou dál… 
sousedovo tajné místo, kam chodí na houby… šťavnatá rajčata, 

rozkvetlé jiřiny… oslavu 55. výročí manželství mých rodičů a jejich 

krásné vyjádření toho, jak nás, svoje děti, mají rádi. Také to, že naši 

sousedé, za které se modlíme, přišli (dospělí i děti) na festivalovou 

Wild West party a moc jim tam líbilo. Nádherný rozhovor s Lisou, 
Američankou, kterou téměř neznám, ale která mi padla do oka i do 

srdce… náš vnouček Bertík… Každý den prostě radost z toho, že mě 

můj Stvořitel a Král této země miluje, že po mně touží a že pro mě má 

naplánované dobré věci.   
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Naše knihkupectví Elim     Šárka Dubská  

Letos v prosinci oslaví naše 

knihkupectví v Janáčkově ulici 35. 

narozeniny. Z malé špinavé místnosti 

s vlhkými zdmi a jedinou žárovkou u 
stropu vyrostlo do krásy a dnes má 

oproti začátkům zhruba čtyřikrát 

větší prodejní plochu. Také „mladší 

bratříček”, knihkupectví na Velkém 

náměstí, za svých 30 let prošel 
vývojem a změnami k lepšímu. V 

současné době v těchto dvou prodejnách pracuje pět zaměstnanců-

knihkupců. Jedním z nich je Martina Bajerová, které jsem položila 

několik otázek: 

V knihkupectví Elim se pohybuješ téměř od jeho začátku. Vnímáš 

nějaké zásadní rozdíly mezi situací před třiceti lety a teď? 

MB: Ano, hlad po knihách byl před třiceti lety daleko, daleko větší. 

Vycházelo sice méně titulů než dnes, ale vše se prodalo. S příchodem 

internetu a e-shopů se prodeje v kamenných prodejnách změnily. 

Jaký je tedy v současné době zájem lidí o knihy a o naše 

knihkupectví? 

MB: Zájem o knihy 

stále trvá, ale v 

internetových 
obchodech máme 

silnou konkurenci. 

O to více je třeba 

bojovat o každého 

zákazníka. Věřím, 

že knihkupectví 

Elim má dobré 

jméno budované 
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více než třicet let. Zákazníci, a nejen z Písku, se k nám rádi vracejí. 

Našla bys něco, co odlišuje knihkupectví Elim od ostatních 

knihkupectví? 

MB: Určitě máme více křesťanské literatury, než je běžné v ostatních 
prodejnách. A také se snažíme o vstřícný a osobní přístup 

k zákazníkům. S ochotou, zájmem, úsměvem. 

Co tě na práci v knihkupectví nejvíce těší? 

Tady budu stručná. Kombinace knih, kolegů a zákazníků. 

A nějaké přání do budoucna? 

MB: Těším se, že se i nadále budeme rádi potkávat nejen v Elimu na 

Výstavišti, ale také v Elimu pod kostelem a na náměstí. 

 

Nové knihy           Šárka Dubská 

 

V této knize najdete 180 zamyšlení, 

biblických úryvků a modliteb, které vám 

pomohou rozvíjet modlitební život a 

zbavovat se starostí, protože se naučíte 

odevzdávat své obavy Odborníkovi na 
řešení problémů. Netrapte se a nebojte 

se. Místo strachu se více modlete. 

Ať vaše prosby a chvála přeměňují 

starosti na modlitbu. Mluvte s Bohem o 

svých obavách. A potom, dřív, než si to 
uvědomíte, promění Boží přítomnost 

vše na dobré. 

(text z obálky knihy) 

Vydal Christian Project Support, autorka Donna K. Maltese,  

cena 299,- Kč 
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Stavíme školu 
Na stavbě se dlouho nic nedělo. Na 

budově je nově umístěna kamera, 

která snímá dění na staveništi, které 

se už konečně začne hýbat. Firma 
Prima převzala staveniště a 9. 9. 

zahajuje vrtání pilotů. Stále platí naše vize, že „do Vánoc pod 

střechou“. Uvidíme, zda se naplní 😊. Modlete se s námi. 

 

Co nás čeká? 
 

❖ Sobota 14. 9. 2024 od 9 do 12 h v Elimpii – 

Seminář „Proroctví v praxi“ – Dáša Maňásková 

Na semináři si povíme, k čemu slouží proroctví, jak funguje, podíváme 

se na osobnost proroka, na prorocké chyby a omyly, falešné proroky, 

popřemýšlíme, jak rozlišovat proroctví, na co si dát pozor, jaký je 

rozdíl mezi proroctvím a věštěním, budeme sdílet zkušenosti a věřit, 

že nám Bůh požehná     . 

 

❖ Seminář pro vyučující 

„Umění mluvit“ – Jakub Limr 

Sobota 4. 10. od 9 do 13 h Elimpie 

Seminář je určený všem, kdo potřebují 

mluvit veřejně a rádi by se v tom 

zdokonalili, naučili se správnou techniku 

veřejného projevu, odhalili své zlozvyky a 

načerpali novou inspiraci. Zveme učitele 
besídek, mládeže, skupinek, kázající a vyučující ze všech věkových 

skupin. Jakub náš sbor zná a velmi se k nám těší. 
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❖ 27.–29. 9. Pastorální konference kazatelů 

s manželkami, Seč  

❖ 18.–19. 10. Chlapská víkendovka, bude upřesněno 

❖ Podzimní pobyt pro ženy se nekoná, až jarní 
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STRAKONICE 
8. 9. v 9.30 Bohoslužba na hradě 

22. 9. v 9.30 Bohoslužba na hradě 

13. 10. v 9.30 Bohoslužba na Ostrově 

27. 10. v 9.30 Bohoslužba na hradě 

3. neděle v měsíci Rozhovory nad Biblí 

 

❖ Brodfest – sjezd mládeže Církve bratrské 

25.–28. 10 v Havlíčkově Brodě, přihlaste se včas!  

Čeká nás více než 50 seminářů, nad 25 řečníků, více než 
60 mládeží, sporty, chvály, modlitby, poradenství, prostě 
Brodfest, jak ho máme rádi      

❖ Nová křesťanská taneční skupina Ignite 

Každý pátek 14.30–16.00 v Elimpii, Harantova 1756 

Vedou Klárka Černá, Terka Uhlíková a Hanka Bělová. 

První setkání 27. 9. 2024 

Český Krumlov 

Bohoslužby 8. 9., 22. 9., 6. 10., 20. 10., 3. 11. 

V 15 hodin na Tovární 66, Č. Krumlov 

Biblická skupinka středy v 17 h  

Výdej materiální pomoci čtvrtek 9–16 h 
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Kontakty na vedoucí služeb a kazatele 

Správce a kazatel sboru v Písku: Jiří Musil 
724303315, jiri.musil@cb.cz 
Kazatel sboru pro Strakonice: Jiří Valeš  
731017822, jiri.vales@cb.cz 
Kazatel sboru pro Český Krumlov: Pavel Maňásek  
602772999, manasek.p@seznam.cz  
Staršovstvo sboru: kazatelé sboru + 
David Pospíchal pospichal@aktiv.cz 
Michael Krchňák michael.krchnak@seznam.cz 
Jozef Štefančík jozef.stefancik@gmail.com, hospodář, 731688805 
Miloš Khek khek.milos@seznam.cz  
Jiří Strieblik jirkastriblik@gmail.com 
 

Tým pro přípravu bohoslužeb (B tým): vede Jiří Musil 
Manažerka haly Elim: Klára Heczková: 777782834 
Technická podpora bohoslužeb: Michal Buršík, David Bajer  
Tlumočení do ukrajinštiny: Yurij Ryashko  
Kavárna: Marika Váňová  
Příprava sálu před bohoslužbou: Jiří Bajer, Robert Kostohryz, 
Martin Černý, David Pospíchal 
Úklid sálu po bohoslužbě: R. Heczko, O. Uhlík, J. Štefančík, J. Cipín 
Správa Elimpie: Jiří Zimmerhanzl: 731140945 
Diakonie: Jana Šenfeld: 739238654 
Ředitel ZŠ Cesta: Ríša Váňa: 608405252 
Dětská služba: Klára Heczková: 777782834  
Dorost: Daniel Hojka: 778749614 
Mládež: Ondřej Uhlík: 606311286 
Fusion: Daniel Blažek: 739999749 
Chvály: Jiří Zimmerhanzl: 731140945  
Biblická skupinka: Robert Kostohryz: 604817305 
Sborová matrika: Gabriela Musilová: musilova.ga@gmail.com 
Knihkupectví Elim: Martina Bajerová, 777782839  
Časopis: Dáša Maňásková, dasa.manaskova@seznam.cz, 
Lucie Vlasáková, lucievlasakova17@gmail.com, Šárka Dubská 
sa.dubina@seznam.cz     
Setkávání maminek: Denisa Kupková  

mailto:jiri.musil@cb.cz
mailto:jiri.vales@cb.cz
mailto:manasek.p@seznam.cz
mailto:pospichal@aktiv.cz
mailto:michael.krchnak@seznam.cz
mailto:jozef.stefancik@gmail.com
mailto:khek.milos@seznam.cz
mailto:jirkastriblik@gmail.com
mailto:musilova.ga@gmail.com
mailto:dasa.manaskova@seznam.cz
mailto:lucievlasakova17@gmail.com
mailto:sa.dubina@seznam.cz
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Pravidelné programy 

Nedělní bohoslužby: 

Písek: každou neděli v 9.30 h hala Na Výstavišti 

 

Strakonice: neděle: 8. 9., 22. 9., 13. 10., 27. 10. 

Strakonické bohoslužby se konají vždy v 9.30 h  

 

Český Krumlov: neděle 8. 9., 22. 9., 6. 10., 20. 10., 3. 11.  

Krumlovské bohoslužby jsou vždy v 15 h v prostorách Elimu 

na Tovární 66, Český Krumlov 

Biblická skupinka v Krumlově je každou středu v 17 h  

 

Dětská besídka: každou neděli v průběhu bohoslužby 
kromě prázdnin, 3 skupiny podle věku 

Awana: klub pro děti 6–11 let, pátek 15–16.30 h v Elimu 

Dorost: pro děti od 12 let, neděle v 17–19 h v Elimpii 

Mládež (nově Revive): mládež 14–25 let, pátek 18 h v Elimpii  

Fusion: mládež 13–20 let, středa 18–20 h v Elimpii 

Maminky s dětmi: úterý 9 h v Elimpii 

Taneční skupina Ignite: pátek 14.30–16 h v Elimpii 

Staršovstvo: co dva týdny v úterý v 18 h ve sborové 
kanceláři v Elimu  

 

Skupinky: podle domluvy s vedoucími skupinek 

 


